



**Mecheltron
GmbH & Co. KG**
Withig 12
77836 Rheinmuenster
Tel. 07227 763 9870
Fax 07227 763 9879
info@mecheltron.com

**Shanghai Ever Source
International Trade Co., Ltd.**
No. 56, Lane 388, Si Chen Road
Songjiang District
Shanghai 201601, P.R.C.
Tel. +86 21 63338933 Fax +86 21 63338933
frances.wu@mecheltron.com

Erklärung zur Verwendung von Konfliktmaterialien

gemäß Verordnung (EU) 2017/821

Aus den unten genannten Herkunftsländern beziehen wir direkt keine Materialien. Wir vertreiben und/oder verarbeiten auch keine Waren, bei denen das Ursprungsland der Warenherkunft mit einem der unten genannten Herkunftsländer übereinstimmt.

Weiterhin haben uns unsere Lieferanten, mitgeteilt, dass nach ihrem Kenntnisstand keine Konfliktmaterialien aus den Herkunftsländern von Konfliktmaterialien für an uns gelieferte Produkte oder halbfertige Produkte verarbeitet werden.

Konfliktminerale:

- A Kolumbit-Tantalit
 - B Kassiterit
 - C Gold (Au)
 - D Wolframit
- oder die Derivate, z.B. Metalle Zinn (Sn), Tantal (Ta) und Wolfram(W)

Herkunftsländer von Konfliktmaterialien:

1. Angola
2. Burundi
3. Zentralafrikanische Republik
4. Demokratische Republik Kongo
5. Ruanda
6. Sudan
7. South Sudan
8. Tansania
9. Uganda

H. Roth

Declaration about the use of Conflict Materials

according to Regulation (EU) 2017/821

We do not purchase any materials directly from the countries of conflict materials listed below. We also do not distribute and/ or process any goods of which the country of origin matches one of the below listed countries of conflicting materials.

Furthermore we have been confirmed by our suppliers that, to the best of their knowledge, no conflict materials from the countries of conflict materials as mentioned below are processed for and products or for semi-finished products delivered to us.

Conflict Minerals:

- A Columbite-Tantalite
 - B Cassiterite
 - C Gold (Au)
 - D Wolframite
- or derivatives, e.g. metals tinn (Sn), tantal (Ta) and wolfram (W)

Countries of Conflict Materials:

1. Angola
2. Burundi
3. Central African Republic
4. Democratic Republic of Congo
5. Ruanda
6. Sudan
7. South Sudan
8. Tanzania
9. Uganda

04.01.2023